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ZÁPISNICA 

z 22. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rimavská Baňa, 

ktoré sa konalo dňa 08.08.2018 o 16.00 hod. 

v zasadačke na poschodí Obecného úradu v Rimavskej Bani 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Miesto konania: zasadačka Obecného úradu Rimavská Baňa 
 

Program rokovania: 

1. a) Otvorenie 

b) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí obecného zastupiteľstva 

5. Funkčné obdobie riaditeľa ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča 

6. Určenie počtu poslancov pre voľby do orgánov samosprávy obcí Obce Rimavská Baňa na 

nové volebné obdobie r. 2018 - 2022 

7. Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu Obce Rimavská Baňa na nové volebné obdobie 

r. 2018 - 2022 

8. Správa pohrebiska obce Rimavská Baňa 

9. Zmluva o NFP projektu Zriadenie komunitného centra Rimavská Baňa  
10. Projekt „Miestna občianska poriadková služba pre obec Rimavská Baňa“ 

11. Projekt „Kamerový systém obce Rimavská Baňa“ 

12. Projekt „Rekonštrukcia miestnej komunikácie Repno“ 

13. Projekt „Rekonštrukcia hasičskej zbrojnice v obci Rimavská Baňa“ 

14. Projekt „Výstavba nových chodníkov, rekonštrukcia chodníkov a výstavba záchytného 

parkoviska v obci Rimavská Baňa“ 

15. Informácia o projekte „WIFI pre Teba“ 

16. Rôzne 

17. Diskusia 

18. Záver 

K bodu 1 a) 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva v obci Rimavská Baňa, ktoré sa konalo dňa 8. augusta 2018 viedla 
starostka obce Mgr. Elena Polóniová. Na začiatku privítala prítomných a konštatovala, že na začiatku 

zasadnutia sú prítomní 3 poslanci, takže zasadnutie bolo uznášania schopné. Starostka obce privítala na 

zasadnutí nového riaditeľa Základnej školy a materskou školou Juraja Palkoviča v Rimavskej Bani Mgr. 

Vojtecha Eleka. Poslanec Ľubomír Olšiak sa vopred ospravedlnil z dôvodu plnenia si pracovných 
povinností sa na 22. zasadnutie obecného zastupiteľstva nezúčastní. Poslanec Miroslav Knapp sa dostaví 

na rokovanie neskôr.  

 

K bodu 1 b) 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená Ing. Jana Oravcová a za overovateľov zápisnice a uznesení 
poslanci Andrej Lubaj a Milan Kušpál.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 269/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici.  

K bodu 2 

Starostka obce vopred predložila poslancom návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Navrhla doplnenie bodu 15. Informácia o projekte „WIFI pre teba“, o ktorom sa rokovalo pred bodom 
Rôzne. Vyzvala poslancov na podanie návrhu alebo schválenie navrhnutej zmeny v programe. Poslanci 

nemali pozmeňujúce návrhy a návrh starostky obce schválili.  

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 270/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 
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K bodu 3 

Starostka obce navrhla za členov návrhovej komisie Miroslava Knappa a Ing. Janu Alcnauerovú  

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 271/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 4 

Pri kontrole plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ, starostka obce informovala, že 

Uznesenie č. 249/2018 je splnené – Dotácia na ZRPŠ v ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča vo výške 20,00 € bola 

uhradená. Uznesenie č. 250/2018 je z polovice splnené – Dotácia na kúpu vysávača do MŠ Juraja 
Palkoviča bola poskytnutá. Úhrada dotácie na kultúrnu akciu v MŠ Juraja Palkoviča nebola poskytnutá 

z dôvodu že financie MŠ nežiadala. Uznesenie č. 192/2017  je splnené – toto uznesenie bolo zrušené 

a motorové vozidlo Ávia EČV RS-963AX bola predaná obci Kokava nad Rimavicou za 500,00 €. 
Uznesenie č. 255/2018 bolo splnené – poslancom boli poskytnuté a vyplatené odmeny za I. polrok 2018 

v mesiaci Júl 2018. Uznesenie č. 257/2018 je splnené a smernica o úhradách za krátkodobý prenájom 

hnuteľného a nehnuteľného majetku obce Rimavská Baňa sa používa. Uznesenie č. 258/2018 je 

nesplnené – s Pozemkovým fondom starostka obce rokovala, aktuálne je odovzdaný návrh na katastri 
nehnuteľnosti na zápis stavby po právoplatnosti rozhodnutia o zmene druhu pozemku. Uznesenia č. 

161/2018 – 162/2018 sú splnené – kúpno-predajné zmluvy boli zmluvnými stranami podpísané, predajné 

ceny boli poukázané na účet obce Rimavská Baňa a návrh na vklad v katastri nehnuteľností je už 
zapísaný. Uznesenie č. 263/2018 nie je splnené – k dofinancovaniu rekonštrukcie MK Repno nedošlo 

z dôvodu, že realizácia tejto časti stavby ešte nebola. Uznesenie č. 264/2018 je splnené – starostka obce 

rokovala s vlastníkmi nehnuteľnosti na parcele C-KN č.85/3 rod. Belkovou. Vyjadrenie vlastníkov bolo, 
že parcely na hornej ulici Repno predať nechcú. Vlastníkom ide o predaj rodinného domu na dolnej ulici, 

ktorý predávajú cez realitnú kanceláriu za 12 000 €, v prípade záujmu a priameho predaja obci alebo 

obyvateľom z obce by sa cene dala zjednať na nižšiu. Na zastupiteľstvo sa dostavila obyvateľka obce p. 

K. Lubajová.  

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 272/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 5 

Na začiatku tohto bodu sa na zasadnutie OZ dostavil p. J. Koreny. Starostka obce už v úvode 

zasadnutia privítala nového riaditeľa ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča Mgr. Vojtecha Eleka. Nový riaditeľ 

poďakoval starostke obce za pozvanie na jeho prvé zasadnutie obecného zastupiteľstva. Prítomným 
poslancom OZ sa riaditeľ Základnej školy s materskou školou Juraja Palkoviča oficiálne predstavil, 

oznámil že bol za riaditeľa školy zvolený radou školy dňa 31. mája 2018 a vymenovaný starostkou obce 

dňa: 4. júla 2018 s účinnosťou od 1. augusta 2018 na päť ročné obdobie. Pochádza z Veľkého Blhu, kde 
pôsobil aj ako poslanec obecného zastupiteľstva. Dúfa, že do školy prinesie stabilitu a svojimi 

skúsenosťami prispeje k prosperite školy, informoval že svojou prácou sa bude snažiť o to aby škola 

napredovala a udržala sa. Jeho ďalšou prioritou bude aj to aby sa v priebehu nasledujúcich rokov zvýšil 

počet žiakov a aby škola bola pre rodičov a ich deti atraktívnejšou. Sústrediť sa bude aj na výchovno-
vzdelávací proces a komunikáciu s rodičmi aj so zriaďovateľom základnej školy. Informoval, že od jeho 

nástupu 1. augusta 2018 v ZŠ riešili úväzky pracovníkov nakoľko bývalý riaditeľ Mgr. Erik Fela ukončil 

pracovný pomer so základnou školou, oznámil že do nového školského roku 2018-2019, bude prijatý 
nový zamestnanec Mgr. Miloš Kriška, ktorý vyučoval v ZŠ v Jesenskom, pôsobil aj v zahraničí 

a vyučovať bude jazyky a zemepis.  

Starostka obce informovala, že pracovný pomer Mgr. O. Berceliovej trvá, nakoľko má pracovnú 
zmluvu na dobu neurčitú. Ďalej pokračoval p. riaditeľ školy upozornením na problém s kúrením. 

Informoval o tom, že kúrenie je cca 15 rokov staré a ohliadnuť to bol spolu s p. školníkom a aj s p. 

Katreniakom (servisný technik). Starostka obce ďalej pokračovala v téme problému s kúrením. 

Informovala, o jednaní aj s p. Vraniakom (projektantom), ktorý navrhol čerpanie na spiatočky s čím p. 
Katreniak nesúhlasí. Prítomný poslanci OZ spolu s riaditeľom ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča a starostkou 

obce opätovne jednali o spôsobe zrekonštruovania kúrenia v ZŠ. Spoločne rozhodli o ohliadnutí kotolne 

poslancom M. Kušpálom spolu s riaditeľom ZŠ s MŠ a p. školníkom, termín budúci týždeň  (13.08.2018 
– 17.08.2018). Spoločne sa bude hľadať najefektívnejšie a najhospodárnejšie riešenie, ktoré by bolo 

vhodné zrealizovať do začiatku vykurovacej sezóny.  

Ku koncu informácií k bodu 5, starostka obce vyzvala prítomných na ďalšie otázky na nového p. 

riaditeľa, otázky neboli a nový riaditeľ ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča Mgr. Vojtech Elek poďakoval za 
pozvanie a za spoločné prejednanie veci a opustil 22. zasadnutie Obecného zastupiteľstva.  
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K bodu 6  

Starostka obce pokračovala v rokovaní s témou vyhlásenia volieb do orgánov samosprávy obcí. 

Informovala, že predseda národnej rady Slovenskej republiky vydal dňa 6. júla 2018 Rozhodnutie 

o vyhlásení volieb do orgánov samosprávy obcí – komunálne voľby. Predseda NR určil deň konania 

volieb na 10. novembra 2018 (sobota). V zmysle § 11 ods. 11 ods. 3  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení zmien a doplnkov, obecnému zastupiteľstvu je vyhradené určiť  pred  voľbami počet 

poslancov na celé volebné obdobie r. 2018 – 2022. Starostka obce informovala, že počet poslancov sa 

určuje v závislosti od počtu obyvateľov podľa citovaného ustanovenia zákona o obecnom zriadení, od 

501 do 1 000 obyvateľov obce 5 až 7 poslancov.  

Na základe uvedeného starostka obce navrhla OZ určiť na volebné obdobie 2018 – 2022 7 poslancov 

obecného zastupiteľstva. Prítomní poslanci OZ zmenu z počtu 5 na počet 7 poslancov prejednali 

a skonštatovali, že určením vyššieho počtu je pravdepodobnosť vyššej účasti na zasadnutiach obecných 

zastupiteľstiev a zároveň sa na rozhodovaní bude podieľať viac osôb. Poslanci obecného zastupiteľstva 

hlasovaním určili na nasledujúce volebné obdobie 2018 – 2022 7 poslancov a jeden volebný obvod pre 

celú obec. 

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 273/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 7 

Ďalej sa v rokovaní pokračovalo na tému volieb a v zmysle § 11 ods. 4 písm. i)  zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov je obecnému zastupiteľstvu vyhradené určiť najneskôr 

90 dní pred voľbami na celé funkčné obdobie rozsah výkonu funkcie starostu.  

Starostka obce informovala že rozsah úväzku zvoleného starostu obce na nasledujúce volebné obdobie 

môže byť od 0,3 do 1. Poslanci obecného zastupiteľstva neschválil žiadnu zmenu úväzku na nasledujúce 

volebné obdobie a určili plný úväzok (1) pre starostu na celé funkčné obdobie 2018 – 2022 

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 274/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 8 

Starostka obce pokračovala v rokovaní s témou správy pohrebiska obce Rimavská Baňa. Informovala 

prítomných, že na verejnom zhromaždení v januári 2016, ktoré sa konalo v kultúrnom dome, sa schválilo 

zrušenie „sporiadkov“ a výkopové práce vykonávala partia kopáčov z našej obce. Informovala, že p. 

Macove je na obecnom úrade zamestnaný na správu domu smútku a pohrebiska v obci Rimavská Baňa, 

avšak posledný rok je problém s nájdením partie kopáčov na kopanie hrobu pri úmrtiach, nakoľko sa im 

to zdá nízka odmena za prácu. Starostka obce konštatovala, že tento problém je potrebné vyriešiť.  

Po odsúhlasení na verejnom zhromaždení bol schválený poriadok pohrebiska v ktorom je určené, že 

v prípade zabezpečenia kopania hrobu obcou, kopáči dostanú spolu v čistom 80,00 € a v hrubom cca 

115,00 €. Väčšinou kopú štyria čo predstavuje 20,00 €. Podľa prevádzkového poriadku pohrebiska 

zaplatia pozostalí, za vykopanie hrobu vrátane uloženia truhly a zasypania hrobu sumou 40,00. Starostka 

obce vyzvala prítomných poslancov rokovať o návrhu na zmenu resp. vyriešenia tejto situácia, oznámila 

aj o možnosti prevádzkovania pohrebiska pomocou dodávateľskej služby, čo by bolo ale nákladnejšie nie 

len pre obec ale aj pre samotnú pozostalú rodinu. Starostka obce informovala aj o myšlienke 

zabezpečenia partie kopáčov pomocou zamestnancov MOPS, konkrétne p. R. Kuru, ktorý by aj mal 

záujem byť zodpovedným za nájdenie partie kopáčov a za vykopanie hrobu, avšak vie, že za 20,00 € je 

problém nájsť potrebné osoby.  

Poslankyňa Ing. Jana Alcnauerová navrhla, či nie je možnosť poskytnutia príspevku pre občanov na 

kopanie hrobu v podobnej forme ako máme zabezpečený aj príspevok na stravovanie dôchodcov. 

Starostka obce oznámila, že aj to je jednou z možností ale stále budú tie náklady na obec a samotných 

pozostalých vyššie.  
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Prítomní poslanci spolu so starostkou obce jednali o spomenutých alternatívach a zvýšení sumy za 

výkon práce. Navrhli strop 35,00 € až 40,00 € pre osobu. Presná čiastka sa dohodne až po 

prekonzultovaní so zamestnancom MOPS.  

K bodu 9 

V tomto bode starostka obce oznámila, že zmluva o poskytnutí nenávratného finančného príspevku 

bola podpísaná oboma zmluvnými stranami. Ďalším krokom pre projekt „Zriadenie komunitného centra 

v obci Rimavská Baňa“ bude zabezpečenie verejného obstarávania na zabezpečenie odborných, 

poradenských a konzultačných služieb. Verejné obstarávanie bude uskutočnené vo vestníku. Poukázala, 

že na rekonštrukciu MK Repno nám verejné obstarávanie robila externe firma VEROBS, s.r.o., so sídlom 

v BB pod vedením odborne spôsobilou osobou p. Baričovou, chyby v tomto verejnom obstarávaní neboli 

a sú s touto firmou dobré skúsenosti. Verejné obstarávanie bude poskytovateľ príspevku kontrolovať pred 

obstarávaním aj po obstarávaní. Ponuka firmy VEROBS, s.r.o. na zabezpečenie verejného obstarávania je 

1404,00 € bez DPH. Firma nie je platcom DPH. 

Poslanec Miroslav Knapp sa v priebehu rokovania ospravedlnil a z dôvodu plnenia si pracovných 

povinností opustil miestnosť. Na hlasovaní o tomto bode sa nepodieľal.  

Poslanci obecného zastupiteľstva nemali iné návrhy a schválili zmluvu s firmou VEROBS, s.r.o. 

na poskytnutie odborných služieb pri realizácii zákazky pre projekt „Zriadenie komunitného centra v obci 

Rimavská Baňa.“ 

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 275/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 10 

Predmetom tohto bodu bola informácia starostky obce, že MV SR ako sprostredkovateľský orgán pre 

časť operačného programu Ľudské zdroje vyhlási v najbližších dňoch výzvu na poskytovanie Miestnej 

občianskej poriadkovej služby (MOPS) v obciach s prítomnosťou marginalizovaných rómskych komunít, 

ktorá je spolufinancovaná zo zdrojov Európskeho sociálneho fondu. Ďalej pokračovala, že Výzva svojim 

zameraním a obsahom nadväzuje resp. je pokračovaním úspešnej výzvy na poskytovanie MOPS 

vyhlásenej a ukončenej v roku 2017, na základe ktorej sa realizuje 144 projektov, v ktorých je 

zamestnaných takmer 700 členov MOPS pochádzajúcich z marginalizovaných rómskych komunít. 

Oprávnenými žiadateľmi vo výzve sú obce s počtom minimálne 80 obyvateľov z marginalizovaných 

rómskych komunít. Alokácia výzvy je 22,3 milióna eur, vrátane 5-percentnej spoluúčasti obcí ako 

žiadateľov. Projekty môžu mať nastavenú dĺžku realizácie od 12 do 24 mesiacov. Pokračovať v projekte 

môžu aj obce, ktoré v období 2017 boli úspešné. Táto výzva je vyhotovená vzhľadom na zvyšovanie 

miezd. Zapojenie obce do výzvy by pokrylo zvýšenie minimálnych miezd, ktoré bolo v januári 2018 a aj 

na rok 2019. Preto starostka obce oznamuje možnosť a navrhuje zrušiť aktuálnu MOPS (kde sa na 

zvyšovanie miezd neprihliada) a zapojiť sa do tej istej výzvy, v ktorej je zakomponované aj zvyšovanie 

miezd a pokrytie vyšších nákladov pre zamestnancov MOPS. Výzva bude na 24 mesiacov, výberové 

konanie nemusí byť uskutočnené a v projekte môžu pokračovať aktuálny zamestnanci. Prítomní poslanci 

nemali námietky a súhlasili so zapojením sa do novej výzvy, ktorá  pokryje vyššie náklady spôsobené 

zvyšovaním minimálnych miezd na Slovensku.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 276/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 11 

V tomto bode starostka obce informovala o ukončení realizácie projektu „Kamerový systém obce 

Rimavská Baňa.“ Firmou D-Set, s.r.o. bolo nainštalovaných 10 nových kamier v obci. Staré kamery boli 
presunuté na ihrisko, samostatná vetva. Aplikácia je aj na mobile. Firma zaškolila zamestnancov MOPS, 

ktorí majú prístup k týmto kamerám. Starostka obce navrhuje ísť ešte do jednej výzvy na kamerový 

systém na dobudovanie 6 ďalších kamier, ktoré by zaznamenávali okolie: Kultúrneho domu, zdravotného 
strediska, hasičskej zbrojnice. Projekt schvaľuje Krajské riaditeľstvo Policajného zboru. Poslanci 

obecného zastupiteľstva mali otázku, ktoré všetky lokality sú aktuálne zaznamenávané. Starostka obce 

informovala, 3 kamery monitorujú námestie obce, za obecným úradom, hlavnú cestu smer Hnúšťa 
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(zastávky), hlavná cesta smer Zalužany, križovatka na Rimavské Zalužany smer Hnúšťa / Kokava nad 

Rimavicou, obecná skalka, kde vidno aj chodník ku MŠ, smer z mosta na železnicu. Poslanci obecného 

zastupiteľstva nemali námietky na návrh starostky obce všetci prítomní schváli vypracovanie 
projektového návrhu na „Kamerový systém obce Rimavská Baňa 2. etapa.“ 

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 277/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 12 

V tomto bode starostka obce informovala o pokračovaní v realizácii „Rekonštrukcie miestnej komunikácie 

Repno“. Informovala, že stavba bola odovzdaná firme Cason Consalting dňa 2.5.2018, do domácností na 

ulici Repno boli v tom čase doručované oznámenia o začatí stavby. Dňa 25.7.2018 bol na stavbe 

kontrolný deň z dôvodu podnetov občanov, či bude v projekte, navrhnutý odvodňovací rigol postačovať 
na zber vody z hornej ulice Repno. Ďalším dôvodom kontroly bol nekvalitne uložený nový rigol pod 

rodinným domom p. Macove.  

Na kontrolný deň boli pozvaní poslanci obecného zastupiteľstva. Kontrolného dňa sa zúčastnili 

zástupcovia dodávateľskej firmy Ing. Šimon, Ing. Varga, stavebným dozorom poverená Ing. Czipruszová, 
starostka obce a poslanec Milan Kušpál. Poslanci Ing. Alcnauerová a Andrej Lubaj sa ospravedlnili. 

Poslankyňa Ing. Jana Alcnauerová informovala o skúsenosti s vyasfaltovaním príjazdovej cesty k ich 

rodinnému domu. Informovala, že ich 1m
2  

ich vyšiel 16,00 € + 2,00 € pokládka šotoliny. Oznámila, že 
s vyasfaltovaním a s hrúbkou je spokojná. Starostka obce na záver tohto bodu oznámila, že začiatkom 

nasledujúceho týždňa 13.08.2018-17.08.2018 firma oznámila asfaltovanie hlavnej časti miestnej 

komunikácie, cesta bude počas prác z oboch strán uzavretá. Poslanci OZ informáciu o realizácii projektu 

zobrali na vedomie.  

K bodu 13 

V tomto bode starostka obce informovala o pokračovaní v realizácii „Rekonštrukcii hasičskej zbrojnice 

v obci Rimavská Baňa“. Informovala, že stavba bola odovzdaná firme STAVART, s.r.o.. Stavebný dozor 

Ing. Czipruszová kontroluje postup stavebných prác. Dokončené je už zateplenie aj pokrytie strešnej 
krytiny. Starostka obce oznámila, že vznikol problém pri zatepľovaní a nápis Požiarna zbrojnica bol 

prekrytý. Osadená bude aj nová brána. Poslanec A. Lubaj vyjadril záujem starej brány. Starostka obce 

súhlasila s odkúpením a dohodli sa na sume 100,00 €. Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali 
informáciu o realizovaní projektu na vedomie.  

K bodu 14 

Starostka obce ďalej informovala o plánovanej príprave projektovej dokumentácie na „Výstavbu 

nových chodníkov, rekonštrukcia chodníka a výstavba záchytného parkoviska v obci Rimavská Baňa“. 

Jedná sa aj o plochu pri fare, kde je priestor využívaný ako parkovisko. V rámci projektovej 

dokumentácie starostka obce navrhuje prítomným prerokovať vypracovanie projektovej dokumentácie na 
dobudovanie chodníkov: od p. Sojku po rodinný dom Slovákovcov na ul. Železničná; od rod. Sojkovej na 

ul. Kraskovská po rodinný dom p. Dirbáka; od rod. Macovej ul. Hlavná na hornú ulicu Repno.  

Starostka obce vyzvala poslancov na prerokovanie a hlasovanie o návrhu na výstavbu a dobudovanie 
chodníkov. Poslanci súhlasili s vyhotovením projektovej dokumentácie na výstavbu nových 

a rekonštrukciu starých chodníkov na uvedených uliciach.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 278/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 15 

Tento bod bol na začiatku rokovania 22. obecného zastupiteľstva schválený na doplnenie na podnet 
starostky obce. Oznámila prítomným o možnosti zapojenia sa do slovenskej výzvy na projekt „WIFI pre 

Teba“ v rámci ktorej majú obce a mestá možnosť získať financie (v max. výške 15 000,00 €) na bezplatný 

internet a zriadenie Wifi zón v obci podľa ich výberu, s bezplatným pripojením na internet. Termín 

prvého hodnotiaceho kola je stanovený na 13. novembra 2018. Starostka obce má v pláne osloviť firmy 
(providery) na priebežnú cenovú ponuku na pokrytie nasledovných zón v obci: na námestí obce, pri 

komunitnom centre, na ihrisku, pri kultúrnom dome, tak aby so štandardnou rýchlosťou by mohli byť 

pripojený cca 30 ľudia v jednotlivých zónach. Oznámila, že začne práce v súvislosti s touto výzvou.  
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K bodu 16 

V bode „rôzne“ starostka obce oboznámila prítomných o súčasnom „trende“ oddlženia resp. 
o osobnom bankrote, ktorý si občania v obci dávajú urobiť. Z dôvodu tohto konania nás tí, ktorí bankrot 

jednotlivcom robia vyzývajú ako veriteľov na prihlásenie si záväzkov, ktoré občania voči obci majú 

(miestne dane a poplatky). Obec kontrolovala právoplatnosti rozhodnutí a zistila, že väčšina pohľadávok 
za roky 2015 a nižšie nemajú právoplatnosť, nakoľko neboli riadne doručené občanom sú 

nepreukázateľné, bez záznamu prevzatia rozhodnutia (bez podpisov a dátumov o doručení). Na základe 

zistení by do budúcna mohol vzniknúť problém pri vymáhaní exekúciami. V prípade občanov, ktorí si 

svoj dlh aj za predchádzajúce roky uznali a splácajú a ak by problém vzniknúť nemal. Je však otázne čo 
s občanmi, s ktorými je problém a dlh si ešte neuznali a ani splácať nezačali.  

Ďalej prítomní pokračovali s témou plánovanej akcie Hasičskej súťaže o spomienkový pohár za 

zosnulých Jána Čána a Vladimíra Jankoviča, ktorá sa uskutoční dňa 11. augusta 2018. Akciu organizuje 
DHZ Rimavská Baňa v spolupráci s obcou. Zatiaľ je prihlásených 15 súťažných družstiev. Role pri 

prípravných prácach sú už stanovené. Poslanec Milan Kušpál s pomocníkmi bude tradične variť 2 kotlíky 

guľášu 100 l + 50 l a kapustnica 50 l. Štartovné družstiev bude vyberať J. Oravcová a zároveň bude 

zapisovateľka časov útokov. Komentátor súťaže bude Peter Úrek so sprievodným D.J p. Zahradníkom. 
Pripravená bude miestnosť na občerstvenie pre rozhodcov. Pitný režim zabezpečí Rastislav Suja. Súťaž 

začína o 9:00, kde po príhovore pôjde starostka obce s rodinnými príslušníkmi zosnulých, veliteľmi 

družstiev a ostatnými položiť spomienkový veniec na počesť zosnulých. 

K bodu 17 

V diskusii neboli žiadne diskusné príspevky a tak sa pokračovalo k záverečnému bodu 18.  

K bodu 18 

Starostka obce poďakovala všetkým prítomným a na záver konštatovala, že všetky body programu 

rokovania  zastupiteľstva boli vyčerpané a vyhlásila 22. zastupiteľstvo v obci Rimavskej Bani za 

ukončené.  

 

Overovatelia zápisnice:  

Andrej Lubaj 

Milan Kušpál 

 

 

 

Zapisovateľka: Ing. Jana Oravcová 

 

 

 

Mgr. Elena Polóniová  

starostka obce 


